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/t\('t. )w hosce o Srodowisko proszq o rozwainie projektu zaopamenia gospodarstw dgmowych w zgniatarkq
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puszek i butelek plastlhowych. Taki progiam funkcjonuje z powodzeniem wAleksandrowie L6dzkim'

Zgmaaj4c opakowania zmniejszamy icir objqto6i o B0 % co przynosi duie oszcz$no5ci zar6wno w

selekcji jak i skladowania tych odpad6w
2. Miesaiaricy osiedla w pobliiu zakiadu karnego przy ul. Bartnickiej proszq o wyrownanie dmgi

gruntowej w pobliiu muru tego wigzienia.
I iaieszkar{cy osiedta poludniJproszq o budowq chodnika z ofirrietleniem }qczqcego obydwie ulice Pianty

na granic pomiqdzy ogrddkami dzialkow)'mi a SP 12.
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